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Protokół nr XXII/III/16 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

 z dnia 30 marca 2016 r. 

 

I/1 Sesję rozpoczęto o godz.15.30, a zakończono o godz.17.35. 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej – Tomasz Nowicki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki powitał gości, Burmistrza Lądka-Zdroju 

Romana Kaczmarczyka, Wiceburmistrza Grzegorza Szczygieł, Sekretarza, Skarbnika, 

przybyłych gości i obecnych na sesji radnych. 

I/2 Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki stwierdził quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

I/3 Porządek obrad 

I. Część I. 

Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie protokołów z 

poprzednich sesji). 

 

Porządek obrad: 

I. Część I. 

1.Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, zatwierdzenie protokołów 

z poprzednich sesji). 

II. Część II. 

1. Wręczenie stypendiów przyznanych przez Radę Miejską 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Lądek-

Zdrój do gminnego zasobu nieruchomości 

b/ zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok 

c/ przyjęcia zasad finansowania z budżetu Gminy Lądek-

Zdrój wydatków na opiekę nad zabytkami 

d/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2016 roku. 

e/ wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

f/ odwołania Radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

g/ wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

h/ odwołania Radnego z funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Gospodarczych Rady Miejski

ej Lądka-Zdroju 

i/ wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Gospodarczych Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 



 

 

j/ likwidacji samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki 

   z ograniczoną odpowiedzialnością 

4. Sprawozdanie z funkcjonowania służby zdrowia na terenie Gminy Lądek-

Zdrój oraz współpraca z Naczelnym Lekarzem Uzdrowiska 

5. Sprawozdanie za rok 2015 z realizacji zadań publicznych w ramach ogłoszonych konkursó

w dla organizacji pozarządowych 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2015 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

I/3 Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że w związku z pisemną 

prośbą od Burmistrza Lądka-Zdroju Romana Kaczmarczyka dokonano zmiany  w 

porządku obrad  tj. wycofuje się z porządku obrad pkt.j – projekt uchwały w sprawie 

likwidacji samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że grupa Radnych 

zwróciła się z prośbą, aby również z porządku obrad wycofać następujące punkty : f,g, h, i 

. 

Radny Tomasz Barański zwrócił się z zapytaniem co było przyczyną wycofania projektu? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Sosna odczytał pismo Burmistrza Lądka-

Zdroju w w/w sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie wycofanie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie likwidacji samorządowego zakładu 

budżetowego w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością (punkt j). W wyniku 

głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. W/w projekt uchwały został 

wycofany z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie wycofanie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Radnego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (pkt f). 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 13 głosach „za” i przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. W/w projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie wycofanie z 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Radnego z funkcji Przewodniczącego 

Komisji ds Gospodarczych Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (pkt h). 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 12 głosach „za” i przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”. W/w projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że w punkcie f wprowadza 

się projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój konsultacji 
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społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Lądek-Zdrój na 

rok 2017 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Gminy 

Lądek-Zdrój na rok 2017. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. W/w projekt uchwały 

został wprowadzony do porządku obrad jako punkt f. 

 

Zatwierdzenie protokołów z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie 2 protokoły 

1.Protokół Nr XX/I/2016 z 25.01.2016 roku 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. 

W/w protokół został zatwierdzony. 

2. Protokół Nr XXI/II/2016 z 29.02.2016 roku 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. 

W/w protokół został zatwierdzony. 

 

Część II 

II/1 Wręczenie stypendiów przyznanych przez Radę Miejską 

 

Radna Małgorzata Bednarek wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej Tomaszem 

Nowickim i Burmistrzem Lądka-Zdroju Romanem Kaczmarczykiem wręczyli dyplomy 

uczniom, którzy otrzymali stypendia sportowe, złożyli również gratulacje rodzicom. 

 

Stypendia sportowe na okres 5 miesięcy po 200 zł miesięcznie otrzymały następujące osoby: 

1. Weronika Ożga uczennica Szkoły Podstawowej w Lądku-Zdroju 

2. Karolina Ożga uczennica Szkoły Podstawowej w Lądku-Zdroju 

3. Julia Maskiewicz uczennica Gimnazjum Publicznego w Lądku-Zdroju 

4. Karolina Podyma uczennica Szkoły Podstawowej w Trzebieszowicach 

 

II/2  Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

1. W miesiącu marcu odbyło się 19 spotkanie Tradycji Wielkanocnych. I miejsce zdobył stół 

wielkanocny wykonany przez Koło Gospodyń Wiejskich z Trzebieszowic. 

2. 19.03.2016 roku odbyło się malowanie pisanki wielkanocnej w części Zdrojowej koło 

Wojciecha. 

3. 23.03.2016 roku odbył się Dolnośląski Kongres Samorządowy w hali 100-lecia we 

Wrocławiu. 

4. 29.03.2016 roku odbyła się kontrola stanu technicznego budynku „BARBARA” 

 

 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk zaprosił wszystkich obecnych na sali na 

obchody 775-lecia Kurortu Lądek-Zdrój- 22-24.04.2016 r. połączony z obchodami św.Jerzego. 



 

 

Ponadto poinformował, że zaprasza wszystkich 05.04.2016 r. do CKiR do obejrzenia 

prezentacji nowego systemu identyfikacji wizualnej miasta Lądek-Zdrój. 

 

Wiceburmistrz Lądka-Zdroju Grzegorz Szczygieł poinformował wszystkich o 3 ważnych 

wydarzeniach w których Gmina Lądek-Zdrój w ostatnim czasie brała udział. 

I – Targi Turystyczne Wrocław – promocja Gminy Lądek-Zdrój 

II- Targi Turystyczne w Katowicach – promocja Gminy Lądek-Zdrój 

III- 29.03.2016 r. odbyło się w Lądku-Zdroju pierwsze spotkanie konsultacyjne w sprawie 

Lokalnego Planu Rewitalizacji. 

 

 

II/3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki udzielił głosu Panu Zbigniewowi 

Szczygłowi, który jest Radnym Sejmiku Województwa Dolnośląskiego jak i Prezesem 

Zarządu „Klastra Wołowina Sudecka”. Pan Zbigniew Szczygieł przedstawił prezentację 

multimedialną oraz przybliżył idee hodowli i przetwórstwa na terenie Dolnego Śląska. 

Radny Tomasz Barański zapytał jakie są możliwości rozwoju w tym zakresie tzn. co da 

inkubator przedsiębiorczości? 

Prezes Zarządu „Klastra Wołowina Sudecka” Zbigniew Szczygieł poinformował, iż 

inkubator przedsiębiorczości ma służyć rolnikom i przedsiębiorcom w związku z czym mają 

dzięki temu możliwość otrzymania wsparcia finansowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została 

przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr 

XXIII/142/2016 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji. 

      b) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. Uchwała została 

przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr 

XXIII/143/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok, która stanowi 

załącznik do protokołu z sesji. 

 

c) przyjęcia zasad finansowania z budżetu Gminy Lądek-Zdrój wydatków na 

opiekę nad zabytkami 
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Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Janusz Sosna poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. 

W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę Nr XXIII/144/2016  w 

sprawie przyjęcia zasad finansowania z budżetu Gminy Lądek-Zdrój wydatków na opiekę nad 

zabytkami, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

d) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

w 2016 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że projekt w/w uchwały 

nie był opiniowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 14 głosach „za” i przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”  Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-

Zdroju podjęła uchwałę Nr XXIII/145/2016 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-

Zdrój w 2016 roku, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

         e) wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej 

                        Lądka-Zdroju 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki ogłosił 5 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że zgłasza kandydaturę  

Radnej Jolanty Kotlarz na Wiceprzewodniczącą Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej 

               Lądka-Zdroju 

Radna Jolanta Kotlarz wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 14 głosach „za” i przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” . Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-

Zdroju podjęła uchwałę Nr XXIII/146/2016 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w osobie Jolanty Kotlarz, która 

stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

  f) przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój konsultacji 

                           społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu 

                           Gminy Lądek-Zdrój na rok 2017 

Radny Tomasz Barański zapytał jakie są szczegóły uchylenia uchwały przez Wojewodę 

Dolnośląskiego? 

 

Radna Jolanta Kotlarz poinformowała, że została napisana nowa uchwała ponieważ 

Wydział Nadzoru i Kontroli DUW we Wrocławiu uznał, że Rada Miejska Lądka-Zdroju 

wkroczyła w kompetencje Burmistrza co jest niedopuszczalne. Szczegóły dokładnie wyjaśni 

Radca Prawny Irena Brzozowska. 



 

 

Radca Prawny Irena Brzozowska poinformowała, że pracownicy Wydziału Nadzoru 

Urzędu Wojewódzkiego zakwestionowali zapisy przedmiotowej uchwały. Uchwała ta określa 

tylko procedurę przeprowadzenia konsultacji więc nie powinny znaleźć się tam inne treści 

merytoryczne np. .kto jest uprawniony do głosowania. 

Radny Tomasz Barański zapytał, czy do czasu sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

otrzymał oficjalne stanowisko Wojewody w tej sprawie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformował, że nie otrzymał takiej 

informacji oraz, że nie był stroną z Nadzorem. Nadzór nie kontaktował się z 

Przewodniczącym RM Lądka-Zdroju w tej sprawie, a informację otrzymał od Radnej 

Jolanty Kotlarz. 

Radca Prawny Irena Brzozowska poinformowała, że zarysowała się od pewnego czasu 

praktyka w Nadzorze DUW prowadzenia rozmów z gminami w których stwierdzono 

uchybienia. Sygnalizowane są telefonicznie treści uchwał, które zdaniem Nadzoru 

zasługiwałyby na stwierdzenie nieważności i w tym przypadku już się podejmuje konkretne 

decyzje lub czekamy na oficjalne rozstrzygnięcie Wojewody, który by stwierdził w sposób 

jednoznaczny nieważność, bądź w miarę możliwości prostujemy treści zakwestionowane 

przez Wydział Nadzoru DUW we Wrocławiu. 

Radny Tomasz Barański zapytał kogo powinien Nadzór Wojewody informować? 

Radca Prawny Irena Brzozowska poinformowała, że nie ma procedury w tym zakresie. 

Nadzór wykonuje telefon do Biura Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania wzięło udział 15 radnych, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała została przyjęta. W wyniku głosowania Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła 

uchwałę Nr XXIII/147/2016 w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Gminy 

Lądek-Zdrój na rok 2017 , która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 

II/4 

Sprawozdanie z funkcjonowania służby zdrowia na terenie Gminy Lądek-Zdrój oraz 

współpraca z Naczelnym Lekarzem Uzdrowiska 

Radna Małgorzata Bednarek zapytała obecnej na sali dr Anny Prześlicy-Martynowskiej jak 

ocenia stan służby zdrowia naszego społeczeństwa oraz czy Radni jak i Urząd powinni się 

włączyć np. w jakieś działania, akcje profilaktyczne, jakie są potrzeby zdrowotne 

mieszkańców? 

Dr Anna Prześlica-Martynowska wypowiedziała się w sprawie funkcjonowania służby 

zdrowia na terenie Naszej Gminy. Poruszyła również temat nocnej i świątecznej pomocy 

doraźnej. 

Radny Robert Dębski wypowiedział się również na temat funkcjonowania służby zdrowia 

na terenie Gminy Lądek-Zdrój. 

Głos zabrał również Zdzisław Puzio Dyrektor 23 WSZuR Lądek-Zdrój – temat NFZ 
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II/5 

Sprawozdanie za rok 2015 z realizacji zadań publicznych w ramach ogłoszonych 

konkursów dla organizacji pozarządowych 

Brak pytań 

II/6 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2015 

Brak pytań 

II/7 Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne. 

Radna Małgorzata Bednarek pytała o budżet obywatelski, czy został przyjęty harmonogram  

działań. 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk wypowiedział się w sprawie stanu 

technicznego budynku „Barbara”. 

Głos zabrał Pan Borysław Zatoka w sprawie ogrodzenia budynku „Barbara”, jak szeroko 

będzie zajmowało pas ruchu i czy w związku z tym ruch zostanie zablokowany. 

Zapytał również o lokalny plan rewitalizacji m.in. związany z budynkiem „Barbara”. 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk poinformował, że wszystko to co zostanie 

zajęte w pasie drogowym przez właściciela nieruchomości zostanie naliczona opłata. 

Radna Małgorzata Bednarek poprosiła Wiceburmistrza Lądka-Zdroju Grzegorza 

Szczygła o przybliżenie jak długo będą prowadzone konsultacje oraz jakie się zarysowały 

problemy. 

Wiceburmistrz Lądka-Zdroju Grzegorz Szczygieł przybliżył założenia Lokalnego 

Programu Rewitalizacji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji. 

Szczegółowy zapis sesji w wersji elektronicznej stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Protokołowała : Alicja Piwowar 

                          (-) 


